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YdLeny p6n poslanec,

v odpovedi na VaSu interpel6ciu z 36. schddze Nilrodnej rady Slovenskej republiky vo
veci viacerych otazok tykajricich sa pripravovan6ho projektu Nov6ho jadrov6ho zdroja (d'alej
len,,NJZ") v Jaslovskych Bohuniciach si V6m dovofujem ozn6mit'nasledovnd.

Oceiujem VtlS z6ujem o energetiku a jq rozvoj v Slovenskej republike. V sridasnosti
u n6s, ako aj v r6mci celej Eur6pskej rinie, je t6ma energetiky, energetickej bezpednosti,
efektivnosti, hospod6rnosti, nez6vislosti a optim6lneho energetick6ho mixu jednou zhlavnych
t6m. Priprava vystavby Nov6ho jadrov6ho zdroja v Jaslovskych Bohuniciach priamo sirvisi
nielen so zvy5ovanim energetickej bezpednosti, ale jej realizfrcia tieZ prispeje k dosiahnutiu
d'al5ich ddleZilfch ciefov, ako napr. flexibiln6, nizko uhlikov6 audrLatetn6 Struktrira
zdrojovej zSkladne, primeran6 proexportnii schopnost' vo vfrobe elektriny a dostupn6
akonkurencieschopnd konedn6 ceny elektriny. Projekt je ddkazom zodpovedn6ho pristupu
vl6dy k otfnke energetickej sebestadnosti Slovenska v budircnosti. Po zhotovenf Stridie
realizovatefnosti, ktor6 podrobne analyzovala a vyhodnotila technick6 alternativy, vhodnost'
lokality, ako aj ekonomick6 moZnosti pripadnej novej jadrovej elektrSrne na Slovensku, sa

projekt posunul do d'alSej d6leZitej finy a pokraduje podl'a dasov6ho harmonogramu
schv6len6ho oboma akcion6rmi. Moment5lne prebieha proces posudzovania vplyvov tohto
projektu na Zivotnd prostredie, tzv. ElA, ukondenie ktor6ho sa predpoklad6 v prvej polovici
roka 2016.

V Slovenskej republike je v sirdasnej dobe pred dopracovanim nov6 energetick6 politika.
Strategicky dokument definuje hlavn6'ciele a priority energetick6ho sektora do roku 2035.
Vychodiskovy stav novej politiky charakterizuje pokles dom6cej spotreby fosilnych paliv.
Stanovili sme viacerl vyznann6 priority, najmd zvy5ovanie bezpednosti dod6vok energie,
diverzifikfciu energetickfch zdrojov a prepravnych tr6s, energetickf efektivnost' azniLovanie
energetickej n6rodnosti, dodrivky energie za prijatel'n6 ceny, zvy5ovanie podielu
obnovitel'nych zdrojov energie pri vyrobe elektriny a udrLatetnost' energetiky. Stratdgia
kladie vyuZivanie jadrovej energie na d6leZitd miesto, nakofko vy'robu elektriny z jadrovych
zdrojov povaZujeme za dlhodobo efektivny a ekonomicky vfhodny sp6sob zabezpe(enia
dostatku elektriny a okrem vysokej bezpednosti z hl'adiska dod6vok paliva, stability
vyrobnych cien elektriny anizkych dosahov na zdravie aLivotn6, prostredie, majri pozitivny
dopad na stabilitu elektroenergetickej sirstavy. Rovnako schv6len6 stratdgia inteligentnej
priemyselnej Specializhcie, nazyvan6 Strat6gia RIS 3 - SK, jasne definuje jadrovf energetiku
ako perspektivnu oblast' rozvoja, vzhfadom k domu predpokladiime primeranri ridast'

Slovenska na spolodnom vlfvoji jadrovlich zarradeni novej gener6cie.



YaLeny p6n poslanec, Slovensko m6 viac ako 50 rodnri hist6riu vyuZfvania jadrovej
energetiky, disponuje Spidkovymi odbornikmi v tejto oblasti Je preto prirodzene, Le

inklinujeme k najstabilnej5ej a ekologicky distej forme vyroby a to k jadrovej energetike.
Svoje nezastupitefn6 miesto v energetickom syst6me majri tieZ obnovitel'n6 zdroje, ale podl'a
nii5ho nfuoru nem6Zu nahradit' jadro a treba ich chitpaf iba ako vitany doplnok vyroby,
vhodne a efektfvne dopifajrici energeticky mix.

V srivislosti so zdmerom skupiny Enel odpredat' majetkovri ridast' v spolodnosti
Slovensk6 elektr6rne, a.s., nie sri mi znftme in6 d6vody ako tie, ktor6 boli zverejnen6 a podl'a
pr5vnej analyzy ministerstva hospod6rstva, Slovensk6 republika nem6 predkupn6 pr6vo na
prevddzanl akcie. Rovnako sa nemdZem vyjadrit' k vyhl6seniam nov6ho ministra
hospoddrstva, ked'Ze ste neuviedli Ziadne bliZSie a konkr6tne inform6cie, na zirklade ktorych
by bolo moLne zaujat zodpovedajrice stanovisko.

Yaleny
vl6dy alebo
Preto V6m

p6n poslanec, ako zaiste dobre viete poslanec mOZe interpelovat' vl6du, dlena
vedriceho in6ho ristredn6ho org6nu St6tnej spr6vy vo veciach ich pdsobnosti.
odporridam obr6tit' sa s Va5imi otinkami priamo na ministra hospod6rstva,

v ktor6ho vecnej p6sobnosti je uveden5 problematika.
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